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PROTOKOLL FÖRT VID EXTRA FÖRENINGSMÖTE 

I HAGLUNDA SPORTSTUGEFÖRENING 

Lördag den 4 oktober 2014, kl. 10.00 

Plats: Festplatsen Haglundavägen 

 

 

1. Mötets öppnande 

Tommy Andersson hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat 

2. Fastställande dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes 

3. Val av ordförande för mötet 

Tommy Andersson valdes till mötets förordnande 

4. Val av sekreterare för mötet 

Roger Bishop valdes till mötets sekreterare 

5. Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera mötesprotokollet och tillika vara 

rösträknare 

Anette Andersson och Jan Gustafsson valdes till justeringsmän 

6. Anteckning av närvarande och upprättande av röstlängd 

Namnen på mötesdeltagarna noterades på röstlängden, som bifogas. 

7. Kallelse till mötet på laga tid 

Mötet godkände att kallelse till mötet har skett på laga tid. 

8. Godkännande av årsmötets beslut att införa stadgeändring enligt nedan: 

Den rödfärgade texten nedan är det tillägg styrelsen föreslår skall göras under paragraf 4 
§ 4. Medlemsavgift  
Medlemmen erlägger årligen en av årsmötet beslutad årsavgift. Årsavgiften skall vara erlagd, 

senast den dag som beslutats på årsmötet. Om årsavgiften ej erlagts enligt årsmötesbeslut 

plomberas vederbörandes vattentillförsel. Vid senare inbetalning av årsavgiften tas plomberingen 

bort mot en extra avgift som beslutats av årsmötet.  

Tilläggsavgift arbetsdagar vägunderhåll för att stimulera ökat deltagande.  

För medlemmar som har sin adress på Pinnmostigen, Haglundavägen, Tranmossevägen, Lilla 

Gungans väg samt Sommarstigen tillkommer en tilläggsavgift om man inte deltager på någon av 

höst- eller vår-arbetsdagarna.  
Tilläggsavgiftens storlek bestäms av årsmötet. 

Mötet beslöt att antaga den föreslagna stadgeändringen med en röstmajoritet på fler än två 

tredjedelar. 

9. Övriga ärenden 

Fråga uppkom om vägkantsklippning ingår i avtalet med entreprenör? Svar, nej inte i dagens 

avtal. Mötet uppdrog till styrelsen att bereda frågan som tas upp vid nästa årsmöte. 
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Fråga uppkom om vilken mängd vatten man får konsumera, exempelvis till vattentoalett 

enligt Sportstugeföreningens stadgar max 1 lit/spolning. Svar, föreningen följer idag Norrtälje 

kommuns direktiv. Mötet uppdrog till styrelsen att bereda frågan som tas upp vid nästa 

årsmöte. 

10. Avslutning 

Tommy Andersson tackade för deltagande och förklarade det extra föreningsmötet avslutat. 

 

 

Ordförande Sekreterare 

Tommy Andersson Roger Bishop 

 

 

Justeringsmän 

Anette Andersson Jan Gustafsson 


